

REFERAT

HOVEDBESTYRELSESMØDE 20/4/2022



Dato:	20. april 2022, kl. 19:30 - 21:25
Deltagere:	Édith Sveboelle, John Munk, Karsten Sommer, Kim Fredriksen, Lis Zacho, Louise Overgaard, Maria Scheel-Lonsdale, Martin Knudsen, Mikael Hewel, Brian Birkedal, Rasmus Selsmark
Lokation:	Online-via slack

Kl. 19:30-19:35

1. Velkommen og opfølgning på sidste møde

- a. Velkommen til v/ Louise
- b. Valg af dirigent og referent
 - i. Dirigent: Kim
 - ii. Referent: Maria (sekretær) m.fl.

Kl.19:35-20:00

2. Læring fra gammel til ny bestyrelse /v. Karsten Sommer

Der er meget snak og mange forskellige forventninger til, hvordan man ser brugen af informationsdeling på slack. Dertil hvordan man benytter vores drev bedst muligt.

Hvad er så den gode deling af informationer og hvordan gør vi det bedst muligt så det ikke drukner i kanalen. Man kunne lave korte kommentarer i trådene og uddybe nærmere i et dokument når der er mere information at dele.

At have aktive suppleanter med er klart en fordel.

Der er lavet JTI profiler på Hovedbestyrelsens medlemmer, det kan der tages mere brug af for at tappe ind i styrken af vores forskelligheder.

Maria og Rasmus kigger på, hvordan vi kan arbejde videre med og benytte vores styrker af vores forskellige personlighedsprofiler til at samarbejde.

Kl. 20:00-20:50

3. Medlem Definitionen v/Karsten

(Oplæg)

Der drøftes vedr medlemsdefinition.

Kl. 20:50-21:15

4. Ansøgning om at blive almenvælgørende forening /v. Louise

(oplæg)

Når nu der er kommet samarbejde med FLL så er spørgsmålet om vi skal blive en almenvælgørende forening og derefter vil kunne ansøge om at blive moms fritaget. Det vil kræve 100 donationer af 200 kr om året, for at kunne blive taget i betragtning til at blive momsfri, hvert år.

Vi skal undersøge, om støtte-medlemskaber kan gå som donationer. Vi skal undersøge, om lokalforeningsstøtte-medlemskaberne kan gå som donationer til CP DK.

Ligningsloven §8A: <https://danskelove.dk/ligningsloven/8a>

Liste over almenvælgørende foreninger, og de forskellige 3 typer:

<https://skat.dk/skat.aspx?oid=2061734>

Kl. 21:15-21:25

5. Bordet rundt

Rasmus: Der er udfordringer med at dele materiale til andre frivillige inde på <https://guides.codingpirates.dk> til at undervise ud fra. Hvis det var tiltænkt at skulle kunne bære dette også, så er der for mange udfordringer dertil lige nu.

Det er, som det er nu, kun en udvikler der arbejder med det tekniske bag det, hvilket gør det meget sårbart også.

Lis: Det var ikke meningen fra start at skulle bære materiale fra frivillige til frivillige at undervise ud fra.

-Rasmus deltager ved næste styregruppemøde for Piratskibet.